
Spalletti: Nie będzie łatwo ulepszyć kadrę
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Luciano Spalletti, trener Romy, udzielił wypowiedzi wywiadu dla Sky

Sport, w związku z nachodzącym meczem z Milanem.

 

Jak podejdziecie do meczu z Milanem?

- Znajdujemy się w dobrej kondycji fizycznej i psychologicznej, zrobiliśmy wszystko,

co powinniśmy. Dobrze trenujemy, ale jasnym jest, że zmierzymy się z ostrym

Milanem, który chce bronić swojego stadionu i który chce przygotować się dobrze

do Pucharu Włoch. Chcemy spisać się jak zawsze, gracze posiadają taką

wytrzymałość psychiczną, że trudno o złe nastawienie do meczu. Można nawet

przegrać, ale szukają zawsze tego samego, potwierdzili mi to na treningu.

Co ciebie cieszy najbardziej?

- Oglądanie tak grającego zespołu. Podczas treningu próbują pewnych rzeczy i

oglądanie szybkiej gry jest najlepszą rzeczą, jaką możesz otrzymać. To rzeczy, które

potem czasami są proponowane również w meczu.

 

Sarri?

- Jest wielkim trenerem, obserwowałem go. Myślałem, że widziałem już u niego

wszystko, ale był w stanie dać coś więcej i wnieść coś nowego. Zagłosowałbym na

niego jako najlepszego trenera sezonu. Napoli gra piękną piłkę.

Przyszły sezon? Mercato?

- Wymieniliśmy myśli wewnątrz szatni. Nie będzie łatwo poprawić kadrę, mam

szczęście, gdyż już jest jakościowa.
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